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ZÁPIS 
z 27. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 18. 6. 2018 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 
 
 
 
Přítomno:  17 
Omluveni:  1 – PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc.  

Přišli později: 3 – JELÍNEK Milan, Ing. – 16:03 hodin, STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. – 16:10 

hodin, ŠIROKÝ Karel, Bc. 16:21 hodin 

Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, STEJSKALOVÁ Andrea, Ing. 

Ověřovatelé zápisu:  KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing. 

Návrhová komise:  KOCÁBOVÁ Helena, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., 
ZPĚVÁK Josef 

    
        

                                                                 
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
 
 
27. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.00 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 17 členů Zastupitelstva města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, 
pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů. Z dnešního jednání se omluvil Procházka Pavel Ing., MSc.  
Předpokládám, že ostatní členové přijdou v průběhu jednání Zastupitelstva. 

Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, případně 
zde na místě. Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvlášť. Má někdo další doplnění k programu dnešní-
ho Zastupitelstva?  

 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
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Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing. 

 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: KOCÁBOVÁ Helena, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
PROCHÁZKA Martin, Ing., ZPĚVÁK Josef 

 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Starosta – zápis z minulého jednání byl řádně ověřen, nebyly k němu vzneseny připomínky a je tedy 
připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu. Nyní k vlastnímu jednání. 
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2. Interpelace 
 
 
Starosta – než otevřu rozpravu, mám pro Vás nějaké základní informace. Zítra ve 12 hodin se bude 
na třebíčském zimním stadionu projednávat EIA pro výstavbu pátého a šestého bloku Jaderné elek-
trárny Dukovany a za město Moravský Krumlov se tohoto veřejného projednávání zúčastníme spolu 
s panem místostarostou. Ve čtvrtek v 17 hodin je v klubu COOLNA na ulici Břízová veřejné projed-
návání záměru Sídliště a dopravní situace, kterou jsme zde měli minule prezentovanou. Na webu 
města je k tomu jednoduchý dotazník pro další možné připomínky.  
 
 
Příchod – JELÍNEK Milan, Ing. – 16:03 hodin 
 
 
Byl bych rád, kdyby se členové Zastupitelstva toho projednávání zúčastnili, když jim to čas dovolí. 
Ve středu 20. 6. 2018 se na návštěvu, tuto informaci, jste již dostali – přijedou zástupci rodu Liech-
tensteinů. V 11 hodin je příjezd hostů ke kapli sv. Floriána. Čili zastupitelé mají možnost se zúčastnit 
tohoto přivítání, následně se přijíždí k Liechtensteinské hrobce, kde mají soukromý program. 
Ve 14:15 hodin je tisková konference na zámku spojená s prohlídkou. V 15:30 hodin, spíše v 16:00 
hodin by měla následovat vernisáž v Galerii Knížecího domu, zde by bylo opět vhodné, a komu čas 
dovolí, aby se zúčastnil této návštěvy. Další informací je, že Krajský úřad Vysočina rozhodl o našem 
právním vztahu ke svazku VODOVODY A KANALIZACE se sídlem v Třebíči, že náš právní vztah 
trvá. Je škoda, že mu toto rozhodnutí trvalo skoro rok. My jsme samozřejmě proti tomu okamžitě 
podali odvolání, a to na základě těch argumentů, s kterými jste již seznámeni. Odvolání putuje na 
Ministerstvo vnitra cestou Krajského úřadu, kraje Vysočina. Mám zde obě dvě rozhodnutí, pokud by 
někdo požadoval jejich nahlédnutí, není s tím žádný problém. K probíhajícím investičním akcím – 
některé máme v materiálech. Dokončuje se cyklostezka kolem Týnského rybníka, tam by měl být 
asfalt pokládán, kdy? Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí odboru regionálního rozvoje (dále jen 
ORR) – tento týden. Starosta – kaple, Mariánská studánka tam proběhla nějaká drobná technologic-
ká přestávka. Věříme, že už se akce rozhýbe a bude opravena. Základní škola Klášterní, tam právě 
probíhá výběrové řízení tak, aby se práce zahájily co nejdříve. Do konce června má být hotova prová-
děcí projektová dokumentace - rekonstrukce zámku. Během prázdnin, po odsouhlasení by mělo být 
zahájeno výběrové řízení na zhotovitele. Na Ivančické se dokončuje „Rodinné centrum“. Zhotovitel je 
již vybrán na hřiště, které by zde mělo vzniknout u Ivančické a čekám, jakým způsobem rozhodne 
kraj o naší žádosti o dotaci. Bude zpracovávána výzva na zpracování projektové dokumentace pro 
rekonstrukci budovy mateřské školy v Polánce. Informace pro Ing. Procházky. Ing. Andrea Stejska-
lová, vedoucí ORR – už to běží.  
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace starosty města k proběhlým nebo budoucím 
akcím. 
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3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-
tina, starosta města 
 

 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
 
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města 
 
 
Starosta – máte zde předložený materiál, unsnesení ze 72. schůze Rady města. LANG Petr, Mgr. – 
omlouvám, že jsem tentokrát neposlal písemný dotaz. Rada města bere na vědomí informaci o průběhu 
tvorby nových internetových stránek města, jak to vypadá? Místostarosta – v této chvíli je zpracován 
náhled těch webových stránek, ladí se ještě nějaké názvy, které budou tam na hlavních internetových 
stránkách. Během tří měsíců by ty stránky měly být dokončeny. LANG Petr, Mgr. – nějaké 
připomínky k tomu, to řeší Rada města? Mísotstarosta – pokud chcete mohu to poslat i Vám, ať se 
k můžete vyjádřit i Vy jako zastupitelé. Starosta – zítra Vám to Ing. Františ rozešle.  
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov 

- Usnesení ze 72. schůze Rady města konané dne 22. 5. 2018. 
 
 
 
5.      Rozpočtová opatření č. 10 - 12/ 2018 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – materiál máte předložený. LANG Petr, Mgr. – já bych se chtěl zeptat na to navýšení toho 
příspěvku pro Městské kulturní středisko? Z jakého důvodu? Starosta – vyřešili jsme tím, když Vás 
vidím, pane řediteli? Vrabčák. Šlo o vyúčtování Vrabčáku. Není problém to vidět, předložíme Vám to. 
Tam bylo 100 000 Kč přijetí dotace, přeúčtování a 49 000 Kč na Den seniorů. Jak se jmenuje ta kape-
la, co tam bude hrát? 
 
 
 
Příchod – STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. – 16:10 hodin 
 
 
KOČÍ Irena – Veselá trojka. LANG Petr, Mgr. – děkuji, to mi stačí. Starosta – to bude na Dni seni-
orů v září.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtová opatření č. 10 - 11/2018 provedená Radou měs-
ta Moravský Krumlov. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 12/2018 v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁ-
BOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČE-
ROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazného ukazatele: navýšení příspěvku na provoz o 
částku 149 000 Kč pro příspěvkovou organizaci města Městské kulturní středisko Moravský 
Krumlov, nám. TGM 40, Moravský Krumlov.  
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁ-
BOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČE-
ROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
 
6.    Stanovení počtu zastupitelů pro volební období 2018 - 2022  – předkládá Mgr. Tomáš Třetina,  
       starosta města 
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Starosta – v materiálu máte předloženo jaký je aktuální stav v počtu členů Zastupitelstva v městech 
v našem okolí. Já si dovolím navrhnout stávající počet pro příští volební období na 21 členů Zastupi-
telstva. Následně o počtu členů Rady města bude rozhodovat ustavující zasedání po komunálních vol-
bách. Má někdo jiný návrh než počet 21? LANG Petr, Mgr. – já si říkám, jestli by nebylo lepší 
z důvodu finančních úspor snížit počet zastupitelů. V ostatních obcích je jich míň a také to zavládají. 
Jestli by nebylo rozumnější snížit ten počet na 15 nebo na 17. Myslím si, že by to bohatě stačilo. Sta-
rosta – já to vnímám jako připomínku do rozpravy a ptám se, jestli má někdo další připomínku nebo 
dotaz? Chce to někdo nějak okomentovat? LANG Petr, Mgr. – Navrhuji počet 17. Starosta – nechám 
tedy o tom hlasovat. Na základě protinávrhu pana Mgr. Langa. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje počet členů Zastupitelstva pro nové volební období 2018-2022 
na 17 členů. 
 
 
 
Hlasování: neodsouhlaseno 

Pro: 1 – LANG Petr, Mgr. 
 
Proti: 13 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
 

      Zdrželi se: 5 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, PROCHÁZ-
KA Martin, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., 

 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje počet členů Zastupitelstva pro nové volební období 2018-2022 
na 21 členů. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVIC-
KÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 – LANG Petr, Mgr., 

      Zdrželi se: 2 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing. 
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7. Informace o zadávacím řízení na podlimitní veřejnou zakázku na stavební práce zadávanou 

v užším řízení dle § 52 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění, 
s názvem „Stavební úpravy a nadstavba ZŠ Klášterní, Moravský Krumlov - stavební práce“ – 
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

  
 

Starosta – během prázdnin budete osloveni hlasováním per rollam. Poprosím Vás, abyste sledovali 
svoji e-mailovou poštu ze všech různých turistických destinací, které navštívíte v rámci svého zaslou-
ženého odpočinku. 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o průběhu podlimitní veřejné zakázky na sta-
vební práce s názvem „V 00254A - Stavební úpravy a nadstavba ZŠ Klášterní, Moravský 
Krumlov - stavební práce“ zadávanou v užším podlimitním řízení dle § 52 zákona č. 134/2016 
Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění. 
 

8. Informace o jednání starosty města ve věci zajišťování zdravotní péče v Moravském Krumlově 
a okolí  - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 
 
Starosta – spolu se mnou se Mgr. Šulcová zúčastnila čtyř jednání, ze kterých zde máte zápis. Jednáme 
s dalšími lékaři o možnosti zajištění lékařské péče. Ve chvíli, kdy bude něco k projednání, tak Vám 
předložíme materiál, tak abyste se mohli o něm pobavit. LANG Petr, Mgr. – mám spíš dotaz. Řešila 
tohle i Rada města? Starosta – ano, bavili jsme se o tom několikrát. LANG Petr, Mgr. – řešila to 
i tou formou, že bychom nějakému tomu lékaři nabídli nějakou finanční ať už formou sníženého ná-
jmu nebo poskytnutí bytu, mladému lékaři. Jinak asi než finančně motivovat. Starosta – už jsme se o 
tom bavili několikrát. Pokusím se tedy znovu a stručně. Nabídka pro lékaře je taková, že ten, kdo sem 
půjde, by měl dostat - byt na bydlení nebo si může zažádat o stavební pozemek. Můžeme nabízet i pro 
studenty medicíny jakýsi stipendijní program. Bavili jsme se o tom již několikrát i na Zastupitelstvu. 
V této chvíli není ten materiál takové povahy, abychom ho mohli projednávat na Zastupitelstvu 
s nějakým návrhem usnesení. Diskutujeme o tom, s tím, že je potřeba si uvědomit, že ti lékaři fyzicky 
nejsou. Podařilo se oslovit některé lékaře, kteří jsou v mém věku, středním a už nechtějí, ten citát „ne-
chce, aby mu zvonila šalina pod okny“ je autentický. Tyto lékaře, mého věku, se snažíme nějak oslo-
vovat a hledat. Něco se už rýsuje, ale v této chvíli to ještě není na veřejné projednávání. Můžu Vám 
potom sdělit nějakou informaci. 

 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí výsledky jednání starosty města o zajištění existence a do-
stupnosti zdravotní píče pro občany Moravský Krumlov a obcí v ORP Moravský Krumlov.  
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9. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvko-
vou organizaci Služby města Moravský Krumlov  - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města 

 
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití  
pro příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov, majetek v celkové pořizovací  
ceně 24 496 Kč. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁ-
BOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČE-
ROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
10.   Informace o výběrovém řízení „Regenerace zámeckého parku, Moravský Krumlov“ – předkládá  
        Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
  
 

Starosta – předávám slovo panu Mgr. Juránkovi. Místostarosta – v minulém roce jsme se zapojili 
do projektu „Regenerace zámeckého parku“. Vzhledem k tomu, že ta poslední byla dělána před něja-
kou dobou a od té mnoho těch stromů doznalo negativních změn. Rozhodli jsme se tedy využít dotace, 
která na tuto regeneraci byla vypsána. Projektové cena byla kolem tří miliónů korun. Ve výběrovém 
řízení se tu cenu podařilo snížit na 1 800 000 Kč. Zúčastnili se čtyři firmy, ten vítěz je sice z Ostravy, 
ale je předpoklad, že si zde najme nějakého blízkého subdodavatele. Uvidíme, to záleží na těch pod-
mínkách, které budou nebo na tom, co se domluvíme po uzavření smlouvy. Takže, tady jenom výsle-
dek, který Zastupitelstvo města bere na vědomí, protože administraci řešila Rada města. Samozřejmě 
podpis té smlouvy, protože původně se předpokládalo, že to bude smlouva nad 2 milióny korun, tak 
proto se zde Zastupitelstvu předkládá ke schválení smlouva o dílo. Starosta – děkuji. LANG Petr, 
Mgr. – je tady informace - kdo předkládá, kdo zpracoval a není tady, jestli to kontroloval nějaký práv-
ník? Místostarosta – jenom krátce, ta smlouva byla již součástí zadávacího řízení. Řešili jsme ji 
s administrátorem veřejné zakázky, kde doplňovali v podstatě jenom své údaje. Takže toto je vyřešeno 
s tím, kdo administroval tuto zakázku. LANG Petr, Mgr. – dobře, děkuji. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o průběhu výběrového řízení na podlimitní ve-
řejnou zakázku na služby zadávanou ve zjednodušeném podlimitním řízení dle § 53 a násl. zá-
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kona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění, s názvem „Regenerace 
zámeckého parku, Moravský Krumlov“. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o dílo na akci „Regenerace zámeckého parku, Morav-
ský Krumlov“ se subjektem VYKRUT zahradní služby a.s., Pavlovova 3048/40, 700 30 Ostrava - 
Zábřeh, IČ: 03921921 a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁ-
BOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČE-
ROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
11.    Informace o realizaci akce „Cyklostezka kolem Týnského rybníka - vybudování nové cyklostez- 
         ky“ – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
  
 
Starosta – bude dokončeno co nejdříve, aby v letních měsících. ŠLAPANSKÝ František, Ing. – 
jaký bude ten konečný povrch? Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR – asfalt. Starosta – tam ješ-
tě došlo k jednání mezi městem Moravský Krumlov a obcí Rybníky. Došlo zde k nějaké dohodě, ja-
kým způsobem se bude. Rada města zítra schvaluje nějaké dodatky, tak by vše mělo být jak k/ke spo-
kojenosti města Moravský Krumlov, tak obci Rybníky. 

 
 
Příchod – ŠIROKÝ Karel, Bc. – 16:21 hodin  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o realizaci akce „Cyklostezka kolem Týnského 
rybníka - vybudování nové cyklostezky“. 
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12.  Preventivní akce „Protidrogový vlak“ - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
  
 

Starosta – pro hosty si dovolím přečíst důvodovou zprávu: „Zástupci Komise prevence a preventisté 
moravskokrumlovských škol se na konce listopadu 2017 osobně zúčastnili této prev. akce ve Znojmě. 
Účastnili se - J. Franková, protidrogový koordinátor, Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města Mo-
ravský Krumlov, Ing. Lenka Dobešová, zastupitelka města a členka Komise prevence, Mgr. Ostrovský 
- ZŠ Ivančická, M. K. a p. Mgr. Klíma - Gymnázium M. K. - preventisté z moravskokrumlovských 
škol. Konalo se pracovní setkání se zástupců města Ivančice a Moravský Krumlov, kdy byly projedná-
ny podmínky možné spolupráce při zorganizování a finanční spoluúčasti této akce.“ Vlak zastaví 
na vlakovém nádraží v Ivančicích a žáci moravskokrumlovských škol se této akce zúčastní. Určitě 
budeme nějakým způsobem řešit i dopravu do místa. Řeší to paní Jana Franková z odboru školství 
a kultury. Aby tento vlak mohl přijet, tak musíme zaplatit 108 000 Kč. Není to levná záležitost, ale 
tady poprosím, když se za o to preventisté zaručují, že to má smysl. ZPĚVÁK Josef – už jsi to tady 
řekl. Já jsem se chtěl zeptat, jestli to má nějaký kladný dopad. Starosta – dle názoru, těchto lidí, kteří 
se touto problematikou zabývají, tak jednoznačně ano. Pozitivní dopad. Proto tu komisi máme, aby-
chom k jejich názoru přihlédli. ŠLAPANSKÝ František, Ing. – za ten školní rok, kolik proběhne asi 
akcí s protidrogovou tématikou pro školy? Cca jedna, čtyři, deset, padesát? DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. 
– kolik si kdo objedná, z toho komplexního programu. Některé školy potřebují víc, některé míň. Já 
teda pro ty naše toho objednávám dost. Starosta – je možné vypracovat seznam akcí, ve kterých se 
studenti a žáci krumlovských škol účastnili. Školy si to organizují samy a město Moravský Krumlov 
zároveň v rámci této komise. Ti vypracovávají nabídku pro různé školy, které si tyto programy kupují. 
Není problém, abychom to přesně kvantifikovali, kolik, čeho, kdy a jak. ŠLAPANSKÝ František, 
Ing. – já samozřejmě tu prevenci chápu, s tím nemám vůbec problém. Ale zdá se mi to jako jednorá-
zový náklad příliš vysoké. Myslím si, že za ty peníze, by se pro krumlovské školy dalo uspořádat něco 
určitě účinnějšího. Nemuseli bychom se jezdit dívat na vlaky. Neviděl jsem tu nabídku, nevím, co to 
v reálu obnáší. Zdá se mi to příliš nákladná záležitost, jednorázově.  DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. – my 
jsme to propočítali na jednoho žáka a těch děcek tam napumpujeme opravdu hodně. Na jednoho 300 
Kč, to dnes není žádný peníz. Starosta – je to tak, to není o tom, že přijede vlak. V rámci toho proti-
drogového vlaku jsou promítány různé programy uvnitř těch vagónů, kdy ty děti a studenti prochází 
životní příběhy několika feťáků – napravených i těch nenapravených. Je to prý velmi sugestivní 
a v těch dětech to zanechává dojem. Samozřejmě těch 108 000 Kč bylo na Radě města velmi, řekl 
bych, ostře diskutováno. Vzhledem k tomu, že se preventisté zaručili, že tato akce má smysl. Já se 
k tomu přikláním a doporučuji tento návrh schválit. JELÍNEK Milan, Ing. – já bych jenom řekl, ta-
kovou cenovou představu, protože jsem ve školství. Máme 600 studentů a roční náklady na tyto akce 
na studenta máme 800 Kč, takže půl miliónu. Starosta – my to neschvalujeme, ale bereme na vědomí. 
Děkuji za tu diskuzi. 

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o realizaci preventivního programu „Protidrgo- 
vý vlak“ pro cílovou skupinu žáků a studentů základních a středních škol Moravského Krumlo- 
va, který se uskuteční v měsíci říjnu 2018 ve městě Ivančice. 
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13.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
 
1.  Koupě pozemku na ul. Luční v Polánce 
 
Starosta – tento materiál předkládají Služby města, pan ředitel Čemerka. p. Jiří Čemerka, ředitel 
Služeb města Moravský Krumlov (dále jen SmMK) – v loňském roce koupil žadatel na základě 
zveřejněné výzvy pozemku na ulici Luční v Polánce. V současné době ho nabízí městu zpět k prodeji, 
protože v té smlouvě je výhrada zpětné koupě. Majitel nesplní podmínku, že by tam postavil rodinný 
dům. Nabízí tento pozemek zpět městu za cenu, která byla uvedena v té smlouvě. S tím, že pokud se 
rozhodnete a schválíte odkup, tak se vyhlásí nové kolo na prodej toho pozemku a ta cena bude navý-
šena, né z těch 500 Kč, jak to bývalo v těch minulých kolech, ale bude zhruba za cenu 630 Kč, aby se 
ty náklady smazaly. Starosta – tady se v této chvíli jedná o to, abychom to odkoupili zpátky. Já to 
vnímám spíše jako administrativní úkon, který řešíme v rámci nějaké smlouvy. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkoupit pozemek p. č. 582/119 o výměře 1030 m2, druh pozem-
ku orná půda, vedený na LV 487 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov, na kte-
rý je zapsáno předkupní právo, výhrada práva zpětné koupě a věcné břemeno zřizování a pro-
vozován vedení za cenu ve výši 515 000 Kč + DPH, tj. 623 150 Kč od majitele a pověřuje starostu 
města podpisem kupní smlouvy v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁ-
BOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČE-
ROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
14.  Odpověď na podněty Ing. Svobody – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – než začneme projednávat tento bod, připomenu jednací řád. Ke každému bodu se vede dis-
kuze, do diskuze se hlásíme předem a podle pořadí přihlášených jsou řídícím diskuze oslovování 
a následně proběhne představení všech přihlášených a poté může každý říci dvě technické poznámky. 
Samozřejmě předpokládám, že se k tomuto bodu budou občané vyjadřovat. Pan Svoboda na minulém 
jednání Zastupitelstva města řekl své připomínky, následně je písemně zaslal. Já jsem nechal zpraco-
vat Advokátní kanceláří Šopák, Palátová informaci k těmto bodům. S tím, že jsem panu Svobodovi 
odpověděl, že bude tento materiál projednáván na Zastupitelstvu města dne 18. 6. 2018, což je dnes. 
Pan Svoboda se dožaduje informací, s ohledem na přístup k informacím žádá město Moravský 
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Krumlov o podklady na základě, kterých nebylo ve stanovené době vypsané výběrové řízení na ředite-
le ZŠ Ivančická. Já si dovolím, tento e-mail máte k dispozici, zároveň máte k dispozici návrh odpově-
di. Dovolím si postupně odpovídat, tak jak je zaslán e-mail pana Svobody. Nejprve – proč nebylo ve 
stanovené době vypsáno konkursní řízení na ředitele ZŠ Ivančická. K žádosti Ing. Svobody, která Vám 
byla doručena e-mailem, v níž žadatel žádá o poskytnutí dokumentů, na základě kterých nebylo ve 
stanovené době vypsáno výběrové řízení na ředitele ZŠ Ivančická Moravský Krumlov, sděluji toto: 
V daném případě je třeba vzpomenout, že dnem 1. ledna 2012 nabyl účinnosti zákon č. 472/2011 Sb., 
kterým se mění zákon č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném 
vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů. V ust. § 166 pro školy a školská zařízení 
zřizované MŠMT, krajem, obcí a svazkem obcí zavádí pravidlo jmenování ředitelů pracovního pomě-
ru na dobu určitou 6 let, tzv. funkční období na základě konkurzního řízení. Zákon však výslovně 
umožnil automatické prodloužení „funkčního období“ o dalších 6 let, nedojde-li v zákonem stanovené 
lhůtě k vyhlášení konkursu. Konkurs zřizovatel vyhlašuje na základě vlastního uvážení nebo na návrh 
školské rady nebo České školní inspekce. Nebudu číst celou tu zprávu, ale je nutno zdůraznit, že zá-
konodárce pro vyhlášení konkurzu výslovně v zákoně stanovil formu fakultativní, kdy ponechal 
na uvážení zřizovatele, zda konkurs vyhlásí či nikoliv a to zejména tím, že výslovně stanovil zásadu 
kontinuity pracovního poměru ředitele tam, kde se zřizovatel rozhodne konkurz nevyhlásit. Za této 
situace neexistuje jediný právní důvod, ze kterého by bylo možno dovodit povinnost zřizovatele ploš-
ně vyhlašovat konkurzní řízení na místa všech ředitelů jím zřizovaných škol a školských zařízení. Pra-
covní poměr ředitele je soukromoprávní povahy, kdy právo zřizovatele vyhlásit konkurzní řízení je 
zcela v souladu se zásadou smluvní svobody a dispozitivnosti soukromého práva. Zákonodárce tak 
ponechal na rozhodnutí zřizovateli jakožto subjektu, který ředitele jmenoval, rozhodnutí o tom, zda 
ředitel setrvá ve funkci. Z obsahu zákona, zejména pak z jeho textace nelze žádným ze známých vý-
kladů dovodit, že by tento zřizovateli vnucoval kogentní postup v pracovněprávních věcech, tím, že by 
jej nutil vyhlašovat konkursy. Na druhé straně zákona nebrání zřizovateli konkursy na místa všech jím 
jmenovaných ředitelů vyhlásit, pokud to bude jeho svobodné rozhodnutí. Nedojde-li k vyhlášení kon-
kursu, pokračuje dosavadní ředitel ve funkci a jeho pracovní poměr se mění na pracovní poměr 
na dobu určitou 6 let, atd. Další poznámka k tomu je – žadateli je nyní třeba vysvětlit, že Rada města 
Moravský Krumlov se v daném případě rozhodla v souladu s danou právní úpravou konkurz na místo 
ředitele školy ZŠ Ivančická Moravský Krumlov nevyhlašovat, čímž došlo k prodloužení funkčního 
období stávajícího ředitele školy o dalších šest let. K poskytnutí informací s ohledem, nyní cituji pana 
Svobody, s ohledem na přístup k informacím žádám zřizovatele školy, zastupitele města Moravský 
Krumlov o podklady, na základě kterých nebylo vyhlášeno výběrové řízení a zároveň požadujete ma-
teriály. O podklady, na základě kterých nebylo ve stanovené době vypsáno výběrové řízení. Návrh 
odpovědi bude koncipován ve smyslu – neveřejnost schůze rady obce ani právo člena zastupitelstva 
obce nahlížet do zápisů ze schůze rady obce (§ 101 odst. 1 a 3 zákona č. 128/2000 Sb., obecního zří-
zení) neomezují samy o sobě právo na informace (čl. 17 odst. 1 Listiny základních práv a svobod) 
ohledně skutečností obsažených v takovém zápisu. Povinný subjekt poskytující informace ze zápisu 
ze schůze rady obce jiné osobě než členu zastupitelstva obce je povinen zajistit zákonem stanovenou 
ochranu práv a svobod jiných osob způsoby předvídanými v § 12 zákona č. 106/1999 Sb., o svobod-
ném přístupu k informacím. To ovšem neplatí, pokud občan obce požaduje informace z usnesení rady, 
k nimž má podle § 16 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., obecního zřízení, zaručen přímý přístup 
formou nahlédnutí a pořízení výpisů. Proč je to takovéto složité vysvětlování. Protože v rámci rozho-
dování Rady města Moravský Krumlov o tom, zda vyhlásit či nevyhlásit konkurz byla stávajícím ředi-
telem školy předložena jeho koncepce budoucího řízení školy. Paní Mgr. Palátová je přesvědčena 
o tom, že tento materiál ředitele školy již nepodléhá režimu povinného zveřejňování informací podle 
zákona č. 106/1999 Sb., resp. v tomto případě je na místě odmítnutí zveřejnění daného materiálu 
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v souladu s ustanovením § 11 odst. 2 písm. c) zákona o svobodném přístupu k informacím, které za-
kotvuje výluku z poskytování informací z důvodu ochrany autorských práv třetích osob. Paní Mgr. 
Palátová je přesvědčena o tom, že v daném případě předložená koncepce ředitele školy podléhá ochra-
ně autorského práva a není ji možné dále bez souhlasu autora zveřejňovat. V dalším e-mailu pan Ing. 
Svoboda žádá o provedení objektivního šetření aktuální situace na ZŠ Ivančická Moravský Krumlov. 
Přičemž pan Ing. Svoboda má podezření, že vedení ZŠ Ivančická závažně porušuje práva žáků a zá-
konných zástupců, že vedení ZŠ Ivančická závažně porušuje práva pedagogů na zajištění podmínek 
potřebných pro výkon jejich pedagogickou činnost a má podezření, že ZŠ Ivančická závažně porušuje 
práva pedagogů na objektivní hodnocení jejich pedagogické činnosti. Činností vedení školy vzbuzující 
podezření jsou další součástí tohoto e-mailu. Návrh odpovědi bude koncipován ve stylu – žadatel 
v tomto e-mailu sděluje svá podezření na porušení práv žáků a jejich zákonných zástupců, práv peda-
gogů na zajištění podmínek potřebných pro výkon jejich pedagogické činnosti a práv pedagogů 
na objektivní hodnocení jejich pedagogické činnosti, bohužel však tato podezření nejsou dále konkre-
tizována a není tedy z uvedené žádosti zřejmé, co by konkrétně mělo být předmětem šetření, případně 
který orgán by měl být šetřením pověřen. V daném případě doporučuji jednak sdělit žadateli, že městu 
Moravský Krumlov jakožto zřizovateli školy nepřísluší vést šetření ohledně porušování práv subjektů 
školského zařízení, město tam může dát pouze podnět příslušnému orgánu k prošetření, žadatel však 
musí konkretizovat porušování práv uvedením zcela konkrétních situací tak, aby bylo možné posoudit, 
zda žadatelem popsané jednání nevykazuje znaky skutkové podstaty trestného činu či zda se jedná 
o porušování pracovně právních předpisů či zda se jedná o porušování práv plynoucích ze školského 
zákona. Pokud po tomto upřesnění budou podezření natolik závažná, je na místě tato předat přísluš-
ným orgánům k prošetření, nicméně vždy je třeba mít současně na paměti i trestněprávní ochranu před 
křivým obviněním, pomluvou a urážkou na cti, jejímž smyslem je, aby se zamezilo, předešlo anebo 
alespoň trestními prostředky reagovalo na situaci, kdy někdo velmi vážným způsobem naruší rodinný 
či společenský život jiného. Vzhledem k celospolečenskému zájmu na ochraně vážnosti a cti není pod-
statné, zda si dotčená osoba pomluvy byla vědoma. V tomto smyslu je návrh odpovědi a poslední věcí 
na Mgr. Juránka. Na pana místostarosty města se obrátila paní Grasgruberová, s tím, že žádá o prošet-
ření, zda jejich dítě mělo v souladu všechny uvedené prohlášení, o tom zda se může či nemůže účastnit 
určitých jednání na Základní škole Ivančická. Pan Mgr. Juránek sdělil, že pisatelkou popsané záleži-
tosti nepatří k řešení zřizovatele školy, nýbrž ředitele školy a na tu se měla paní Grasgruberová obrátit. 
Tolik v důvodové zprávě, nejprve otevírám rozpravu pro členy Zastupitelstva města. KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr. – já se nejprve omlouvám, že jsem nemohla být z rodinných důvodů na předchozím 
jednání. Jenom jsem si tady sepsala pár bodů, protože jsem si to bedlivě přečetla, jak probíhalo jednání 
na tomto Zastupitelstvu. Pan Svoboda uvádí, že nemáme zájem na objektivním šetření a hodnocení. Já 
si myslím, že naopak. Že bylo provedeno objektivní šetření a hodnocení tak, jak bylo provedeno. Uvá-
dí, že porušujeme práva žáků a zákonných zástupců, tady zas naopak. Myslím si, že jsme hájili práva 
žáků a zákonných zástupců. Uvádí, že porušujeme práva pedagogů na objektivní hodnocení jejich 
pedagogické činnosti. My na základě podnětů ze strany rodičů žáků a některých kolegů jsme naopak 
provedli to šetření objektivně. Jenom chci podotknout, to se netýkalo pedagogické činnosti, ale chová-
ní paní učitelky vůči žákům. To je velký rozdíl. Navíc my pravidla vzájemných vztahů máme dokonce 
ve školním řádu a každý žák to má v žákovské knížce. To se opravdu týkalo především chování paní 
učitelky vůči žákům. To šetření provádělo středisko výchovné péče Šance, prováděli to odborníci, 
kteří se zaměřují na poradenství v oblasti školských služeb a v oblasti školství. Musím se ohradit, pro-
tože se nejednalo o manipulativní výslechy, ale byl to řízený rozhovor těchto odborníků se žáky naší 
školy. Já Vám mohu přečíst otázky, které žákům kladli, jako např., omlouvám se, že blekotám, ale 
protože je člověk z toho nervózní – Chodíš do školy rád? Jaká je atmosféra ve třídě? Jak se cítíte 
ve třídě? Jak se cítíte ve škole? Jestli je ve třídě nějaký nešťastný žák? Kdyby měl problém, tak 
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za kterým učitelem by šel? Kdyby měl problém, za kterým učitelem by šel, ba naopak za kterým by 
nešel? Co by chtěl ve škole změnit? apod. To nebyly žádné manipulativní výslechy za účelem likvida-
ce nějakého učitele. Navíc rodiče byli s výsledky toho šetření seznámeni. To jednání probíhalo v klidu, 
rodiče neměli námitky. Akorát jedna maminka po vysvětlení toho, co nám přednesl pan Mgr. Psota, 
tak se poté zvedla a odešla, protože neměla potřebu dále na tom jednání zůstávat. Další věc, je pravda, 
že jedna paní učitelka dostala výpověď z pracovního poměru. Jenomže to nebylo na základě tady toho-
to jednoho šetření, ale to musím opravdu zodpovědně říct, že to bylo na základě mnohaletých stížností 
z řad rodičů. Nechtěla bych to rozvádět do úplných podrobností. Opravdu to bylo na základě šetření, 
několikaletých závažných ukazatelů. Je jasné, že takovéto rozhodnutí ve škole je strašně zásadní a je 
to závažná situace. Není jednoduché správně rozhodnout. Člověk to zvažuje ze všech stran a možná 
jsme váhali i několik let, a protože to bylo tak zásadní rozhodnutí, tak jsme se samozřejmě poradili 
s právní kanceláří, které jsme předložili podklady, které máme. Právní kancelář to klasifikovala a dala 
nám na zvážení, jestli nechceme. Dala nám takový návrh, jestli nechceme zvážit trestní oznámení. 
To jsme samozřejmě nechtěli, takže jsme se dohodli na okamžitém ukončení pracovního poměru. 
V zájmu žáků, v zájmu paní učitelky a v zájmu celé školy jsme se dohodli na rozvázání pracovního 
poměru ke konci června. Aby to bylo plynulé, abychom se vyvarovali nějakých zbytečných tahanic. 
Myslím si, že vše je zdokumentováno, že se opravdu nehodí na veřejném Zastupitelstvu ty detaily tady 
konzultovat. Já jsem fakt přesvědčená, že jsme chovali racionálně, správně, na základě několikaletých 
zkušeností a že si prostě za tím rozhodnutím stojím. Starosta – děkuji za dovysvětlenou. Opakuji ještě 
jednu věc, tu jsem říkal již minule. Zastupitelstvu města nepřísluší vstupovat do pracovněprávních 
vztahů, které řeší ředitel školy, ředitelka je zde přítomna příp. vedení školy. Paní Mgr. Kotková, zde 
promluvila, co by z pozice zástupkyně ředitelky na Základní školy Ivančická. My jako zastupitelé 
v této chvíli máme návrh odpovědi, ocitoval jsem Vám paní Mgr. Palátovou a seznámil jsem s tím 
i pana Ing. Svobody. Na tomto jednání, s tím, že návrh odpovědi, pokud zde budou další připomínky, 
budou zaneseny do poznámek a budou následně uvedeny odpovědi. Opakuji ještě jednou, nám nepří-
sluší, my nebudeme, nemůžeme hodnotit, nemůžeme vstupovat, coby zastupitelé do jakýchkoliv pra-
covněprávních vztahů, které řeší ředitelé našich příspěvkových organizací. Samozřejmě, že každý 
z nás si vytvořil nějaký názor, který v sobě má. V této chvíli z pozice zřizovatele školy se musíme 
snažit přistoupit maximálně objektivně k danému případu. Tzn., pokud, ještě jednou pan Ing. Svoboda 
bude konkretizovat, my se tím budeme zabývat na základě věcí, které již četl, nebudu zde číst, opako-
vat se. Občan – dobře, takže v podstatě začneme bodem číslo jedna. To bylo v podstatě odpověď na 
moji otázku: „ Proč nebylo vyhlášeno výběrové řízení na Základní školu Ivančickou Moravský 
Krumlov?“ Vy jste mi odpověděl v podstatě, že jste nemusel. Což je v pořádku, podle zákona na to 
máte právo. Nemusíte vyhlásit. Moje otázka k tomu zněla: „Na jakých podkladech?“ Myslel jsem spo-
kojenost, nespokojenost. Já jsem z toho vydedukoval, že Vy jste spokojeni se stávajícím vedením. 
Je to tak? Starosta – pane Svoboda, my jsme se o tom bavili. Pavli, my si tykáme celou dobu.  Občan 
– možná bychom teď. Starosta – dobře pane inženýre. Občan – nemusíte, můžete mi říkat pane Svo-
boda a já Vám budu říkat pane Třetina, pane starosto. Starosta – pane Svobodo, ještě jednou. Odpo-
vím Vám, jak jsem Vám odpověděl minule. Rada města projednala, na základě tří jednání, které 
k tomu byla, nebo tří diskuzí v rámci jednání Rady města. Rada města se rozhodla nevyhlásit výběrové 
řízení a nebudu používat žádný přívlastek, jestli jsem spokojen nebo nespokojen. To mi v této chvíli 
nepřísluší. Občan – v tom případě se zeptám, kteří členové Rady města to byli? Byli to všichni členo-
vé Rady města, tzn., členové Rady města tvoří - pan Třetina, pan Juránek, paní Kotková, paní Kočí a 
pan Ziegler. Všichni, všech pět členů Rady města rozhodlo, že nevyhlásí konkurzní řízení? Starosta – 
ano, členové Rady města. Občan – jednohlasně bylo rozhodnuto? Starosta – v této chvíli Vám mů-
žeme předložit. Já nevím, pane Svoboda. Občan – já chci, ano nebo ne. Starosta – já Vám předložím, 
podívám se. Prosím Vás, nebudeme po sobě křičet. Já se podívám do výpisu Usnesení, podívám se 



27. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 18. 6. 2018 

 15 

jak, kdo hlasoval. Pokud jsem si vědom, tak paní Mgr. Kotková ohlásila podjatost a v daném bodě 
nehlasovala. My čtyři ostatní jsme hlasovali. Podívám se do výpisu Usnesení. Ten Vám může být 
předložen, není s tím žádný problém. Občan – dobře, takže ještě k tomu. Já mám totiž takové infor-
mace. Za prvé, na Základní škole Ivančická bylo vypsáno výběrové řízení na míru předpokládané na-
bídce. Předpokládaná nabídka přišla od paní Juránkové, manželky pana místostarosty. Jedna věc, jed-
na informace. Druhá informace, v podstatě – nebylo vyhlášeno výběrové řízení na ředitele Základní 
školy Ivančické a třetí informace – odchod nežádoucího plně kvalifikovaného pedagoga s dlouholetou 
praxí a speciálním vzděláním. Já se pokusím Vám nějakým způsobem ty informace dát. Moje otázka 
zní. Pan Juránek hlasoval pro, aby nebylo vyhlášeno výběrové řízení na místo ředitele Základní školy 
Ivančická? Je to tak? Starosta – ne, Zdeňku. Pane Svoboda, vzhledem k tomu, že jsem odcitoval ještě 
jednu věc. Já Vám nebudu skákat do řeči, prosím neskákejte ani Vy mně. To, co tady říkáte, se snižuje 
na úroveň, která se v této chvíli nehodí na jednání Zastupitelstva města. Poprosím Vás o to, abyste 
pokud toto míníte vážně, abyste toto napsal. My postoupíme k prošetření, projednání a následně Vás 
s tím seznámíme s výsledkem jednání. Nebudu s Vámi diskutovat v té úrovni, jestli.  Občan – můžu, 
pane starosto dostat aspoň odpověď, zda členové Rady města, ti čtyři hlasovali pro nevyhlášení kon-
kursního řízení? Starosta – můžete dostat tuto odpověď. Donesu Vám výpis Usnesení z jednání Rady 
města. Já ho nemám v této chvíli u sebe. Za chvíli bude vyhlášena přestávka a bude Vám toto Usnese-
ní okopírováno, dodáno. Občan – dobře, děkuji za odpověď. Tak a teďka přistoupíme k tomu dalšímu 
podnětu. V podstatě budu konkretizovat činnost na tu moji druhou stížnost. Na Základní škole Ivan-
čické v lednu, v březnu proběhlo vyšetřování. Z Vašeho pohledu to bylo řekněme šetření. Moje zá-
kladní otázka zní: „Tohle šetření proběhlo zaměstnanci střediska výchovné péče Šance Moravský 
Krumlov“. Moje otázka zní, je velmi jednoduchá: „Mělo vedení a zaměstnanci střediska výchovné 
péče písemný souhlas od rodičů, že můžou vyslechnout tyto žáky?“ Starosta – pane Svoboda, v této 
chvíli jsme účastni jednání Zastupitelstva města. Vy mně kladete otázky, na které já Vám v této chvíli 
neumím odpovědět. Já si musím vyžádat informaci. Pokud Vy mi pokládáte takovouto otázku, abych 
já mohl zastupitelům zcela jednoznačně odpovědět. Musím si vyžádat informace, které mi sdělí ředi-
telka školy a na základě nějakého písemného dotazu. Je nějaká písemná připomínka. Napište mi to. 
My to máme zaznamenáno na záznamovém zařízení a není problém, abych Vám toto doložil. Občan – 
dobře, takže. Starosta – promiňte. Pan Bc. Široký. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já počkám. Občan – v tom 
případě já vznáším konkrétní dotaz. Zda vedení školy tzn., mělo písemný souhlas od zákonných rodičů 
k tomu, aby jejich děti byly vyslechnuty zaměstnanci střediska výchovné péče Moravský Krumlov? 
KOČÍ Irena – to je pořád dokola. Občan – ne. Toto je základní informace. Starosta – vteřinku, pane 
Svoboda. Občan – pokud měli, tak je to v pořádku. Já to nerozporuji, pokud neměli, tak se jedná o 
závažné porušení. Proto se na to ptám. Starosta – pane Svoboda, ještě jednou. Tento dotaz Vám zod-
povím na základě šetření, které provede, buď zřizovatel tzn. odbor školství, nebo Česká školní inspek-
ce. Já Vám v této chvíli nebudu nijak odpovídat. Neumím posoudit právní hodnotu mé odpovědi v této 
chvíli. Máme Váš dotaz zaznamenán, pověříme orgány tím, které se tím mají zabývat k vypracování 
odpovědí na tyto dotazy. V této chvíli je to, co Vám mohu sdělit. Občan – když jste teda zmiňoval, že 
k tomu v podstatě nemáte kompetence toto zjišťovat? Zeptám se takto. Vy jako zřizovatel školy nemá-
te kompetenci zjišťovat tyto informace? Starosta – my jako zřizovatel školy si v dané situaci na tyto 
Vaše dotazy, provedeme právní konzultaci. Myslím si, že jsem Vám velmi jasně odpověděl, ale přesto 
provedeme znova právní konzultaci, co můžeme a co nemůžeme sdělit. Následně Vám na ty Vaše 
dotazy odpovíme, tak jak nám náš právní zástupce doporučí. Samozřejmě, pokud Vy se mne ptáte na 
to, zda vedení školy mělo souhlas či nemělo souhlas, je dotaz na vedení školy, ne na členy Zastupitel-
stva města. Pokud Vy se mne tážete jako zástupce zřizovatele školy, rozumím té otázce a připravím 
Vám na ni odpověď. Rozumíte mé odpovědi? Občan – rozumím Vaší odpovědi. Na tuto otázku jsem 
se ptal vedení školy osobně. Byl jsem ubezpečován, že tento souhlas mají. Nikdy nebyl mně, popř. 
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rodinným zástupcům, zákonným zástupcům tento souhlas ukázán. Starosta – pane Svoboda, vnímám 
to zase jako připomínku. Pokud mi to pošlete písemně, nějakou Vaši věc, bude Vám na ni odpověze-
no. Já jenom poprosím, vteřinku, dokončíme rozhovor s panem Svobodou. Občan – chtěl jsem se 
zeptat. Ta odpověď bude v jakém termínu? Starosta – v řádném, tzn. do 15, do 30 dnů, já mám právo 
odpovědět. Občan – do 30 dnů, předpokládám. Starosta – ano. Občan – Vy jste mně minule sliboval 
15 dnů. To bylo 21. května a odpověď jsem dostal dneska. Starosta – nedostal. Pane Svoboda, já jsem 
Vám napsal e-mail. Všichni tento e-mail mají, kde jsem Vám sdělil, že Vám bude odpovězeno na jed-
nání Zastupitelstva města. Zde se opět dostáváme do té drobné právní niance, kdy Vy pokud se tážete 
Zastupitelstva města, tak Vám může odpovědět. Můžu Vám odpovědět až na základě jednání Zastupi-
telstva města. Já se jako starosta města mohu domnívat, mohu řešit, mohu přemýšlet, ale Zastupitel-
stvo města rozhoduje. Dnes Zastupitelstvo města projednává Vaši připomínku a následně Vám do 15 
dnů, do 30 dnů podle závažnosti této diskuze bude odpovězeno. Odpověděl jsem Vám v řádném ter-
mínu. Občan – děkuji za odpověď. A kdo teda, když Vy mi nemůžete odpovědět, mi může odpově-
dět? Na koho se mám obrátit, na jakou vyšší autoritu? Starosta – pane Svoboda, já Vám odpovím. To 
co my nyní projednáváme, já Vám zašlu písemně a můžeme. Vy na základě naší písemné odpovědi 
budete zase reagovat. Vznikne mezi námi písemná korespondence. Na tom nic špatného není. Občan 
– já jako občan se mohu obrátit na Českou školní inspekci, aby provedla toto šetření? Starosta – tady 
se domnívám, že můžete. Občan – děkuji za odpověď, takže v podstatě do 30 dnů dostanu odpověď 
na otázku: „Zda vedení školy mělo písemný souhlas k výslechu dětí v roce 2018 pro SVP Šance Mo-
ravský Krumlov?“ Doufám, že tu odpověď dostanu od vedení školy, od Vás od Zastupitelstva popř. 
řekněme od města Moravský Krumlov. Starosta – já rozumím tomu, pane Svoboda. Abych to přelo-
žil, abych si to správně přeložil pro sebe. Vy po mně nyní požadujete, po Zastupitelstvu odpověď na 
Vaši otázku: „Zda mělo vedení školy souhlas k provedení šetření?“ Ano, tuto odpověď Vám zašlu. 
Občan – může se na Vás paní Kotková i na Vás a na paní ředitelku obrátit, zda to dostanu písemně i 
od Vás? KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – mohu Vám to odpovědět hned. HODAŇOVÁ Lenka, 
Mgr., ředitelka Základní školy Ivančická, Moravský Krumlov – chtěla bych předeslat, že vůbec 
nechápu, proč já bych jako ředitelka, či paní zástupkyně měla odpovídat panu Svobodovi na to, zda 
máme souhlas nebo nemáme. Protože pan Svoboda není členem pedagogického sboru naší školy, není 
ani zákonným zástupcem žáka naší školy a ke škole nemá žádnou vazbu. Takže mi není vůbec jasný, 
z jakého důvodu se dožaduje nějakých souhlasů. Já bych pochopila, kdyby se ozval někdo z rodičů a 
toto po nás požadoval. My jsme s panem Svobodou jednali vždycky slušně a snažili jsme se mu 
v rámci jednání vysvětlit, ukázat a říct. Chci podotknout, že my na šetření střediska výchovné péče 
máme souhlasy rodičů, a kromě toho existuje legislativní norma, která říká, že pokud probíhá šetření, 
které je v zájmu dítěte, které dělají odborní pracovníci, tak my jako škola souhlas nepotřebujeme. Je-
diný, kdo stále zpochybňuje naše jednání je pan Svoboda, a já se domnívám, že má informace o všem, 
co tady říká od své ženy, která byla učitelkou, nebo stále je, pardon, do 30. 6. učitelkou naší školy. Já 
vůbec nerozumím tomu, proč se tady zpochybňují nějaká výběrová řízení na pedagoga školy. My jsme 
vypsali výběrové řízení na pedagoga, kterého chceme na nižší stupeň. Žádosti jsme vyvěsili na inter-
netových stránkách školy, poslali jsme to na pracovní úřad. Tak jak nám to říká legislativa. Přihlásila 
se jenom paní Juránková. Tak, co tady, chce pan Svoboda zpochybňovat. Vy určitě víte, jak je to 
dneska s kvalifikovanými pracovníky. Je to čím dál horší, a my ve škole se potýkáme s tím, abychom 
vůbec někoho sehnali. Pan Svoboda, tak nějakou podjatost. Já opravdu nevím. Pokud má někdo ze 
zastupitelů dotaz na práci naší školy, může se obrátit na paní zástupkyni. Může kdykoliv přijít k nám 
do školy, my mu rádi vyhovíme. Já jenom odmítám diskutovat s panem Svobodou o souhlasech, které 
mu nepřísluší. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já jsem se dneska už do rozpravy hlásit nechtěl. Vše jsem řekl 
již minule. Myslím si, že je potřeba, aby to zaznělo znovu. Jediná chyba, která v tom nastala, ač ne-
znám paní ředitelku a ani vůbec ten případ, byla ta, že možná starosta jasně nepodpořil vedení této 
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školy. Protože starosta jako, nebo město si vybírá svého ředitele a ten ředitel si vybírá svůj tým. Přesto 
prostě nejede vlak, a jestli to v této společnosti postavíme na té bázi. A to teďka nehodnotím, jestli má 
někdo pravdu, nebo lež, jestli bylo někomu ukřivděno nebo nebylo. V okamžiku, kdy si ředitel školy 
nemůže vybrat svůj tým a kdokoliv si na něho bude stěžovat, tak to skončí tím, že se vypíše nové vý-
běrové řízení na ředitele. V takové společnosti já teda úplně žít nechci, ale bohužel žiju, teda. To je 
všechno, co jsem k tomu chtěl říct. Starosta – jenom technickou k tomu. Já nejsem zde, teď odpoví-
dám tobě Karle, v pozici, abych se někoho zastával nebo abych zbrojil proti někomu. ŠIROKÝ Karel, 
Bc. – já jsem neřekl, zastal, ale vyjádřil podporu. Starosta – já, ještě jednou. ŠIROKÝ Karel, Bc. – 
paní ředitelka je nevinná nebo. Starosta – to já tady a ani jeden ze členů Zastupitelstva není v pozici, 
aby prováděl šetření, a není v pozici, aby jakýmkoliv způsobem hodnotil a vyjadřoval nějakou tako-
vouto pozici. My se musíme řídit tím, že pokud máme rozhodnout, rozhodujeme na základě nějakých 
jasných věcí, práv a dokumentů. V této chvíli bylo poprvé panem Svobodou řečeno nějaké podezření, 
na které bude odpovězeno. V této chvíli je jedno i pro členy Zastupitelstva, na které čí straně je prav-
da. My se musíme snažit být maximálně objektivní. Pokud já vyjádřím svůj názor, nějakým způsobem 
se někoho zastanu, tak se v té chvíli nestávám objektivní a nepředkládám Vám informace, které Vy 
požadujete. Bylo to tak, když se budovala plynová stanice. S Ing. Kocábová, budovala, když se rozho-
dovalo, jestli tady bude, jsme vedli velmi ostrý spor. Vždy jsem se snažil být maximálně objektivní 
v rámci informací pro Vás. V této chvíli je zde starosta města jako moderátor diskuze se svým osob-
ním názorem, který mi v této chvíli nepřísluší sdělovat. ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – jenom jednu větu. 
Tady bych nesouhlasil s Karlem. Myslím si, že zřizovatel jasně řekl a dokumentoval tím, že paní ředi-
telku potvrdil na dalších šest let a nevypsal výběrové řízení. Jasně dokumentoval to, že je to v pořádku 
a že ji tam chce, dalších šest let. Takže to si myslím, že není úplně přesně a starosta je součástí nebo 
starosta je zřizovatel, Rada je zřizovatel, takže jasně to bylo zdokumentováno a já mohu říct tedy, že 
v Radě města jsem hlasoval ano. Za to, aby se nevypisovalo výběrové řízení na Základní školu Ivan-
čickou. KOČÍ Irena – pane Svobodo, mě jenom překvapuje, proč tady není Vaše žena, proč si nestě-
žuje Vaše paní? Já si myslím, že by bylo pod mojí úroveň, kdybych nebyla s něčím spokojena, že bych 
si to chtěla sama obhájit. To je jedna věc a druhá věc je, že my jsme nerozhodovali nějak lehkomyslně. 
O vyhlášení výběrových řízení jsme rokovali možná na třech, čtyřech Radách města než jsme se vůbec 
rozhodli. Protože přece jenom pan ředitel RNDr. Vrána je dlouho v té své funkci, dlouhodobě jsme 
byli nespokojeni. Pořád jsme to probírali, jak to nejlépe udělat, aby to bylo. Nakonec jsme se rozhodli 
podle ostatních Zastupitelstev v okolí, kde jsem se informovala, jestli budou dělat plošně výběrová 
řízení na ředitele škol anebo ne. V zásadě odpovídali, tam kde jsme spokojeni, výběrové řízení nevy-
hlašujeme nebo konkurs a tam, kde nejsme spokojeni, vyhlašujeme. Potom proto Rada města rozhod-
la, že na Ivančickou se výběrové řízení nebude vyhlašovat, pouze na školu Klášterní, kde nejsme spo-
kojeni. Já sama jsem hlasovala pro ano, výběrové řízení na školu Klášterní. Občan – děkuji za odpo-
věď. Mohu reagovat. Starosta – já se omlouvám. Občan – proč jste mi tuto informaci neřekli 
na minulém Zastupitelstvu? Starosta – pardón. KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – já opravdu jenom 
taková technická poznámka. Já, když to tady poslouchám, tak si připadám, jako bychom spáchali ně-
jaký zločin. My jsme jenom v zájmu dětí a zákonných zástupců, kteří se na nás obrátili, provedli nor-
mální šetření v třídním kolektivu. To je všechno. Nic jiného jsme neudělali. To je objektivní, troufám 
si říct. Občan – já bych jenom něco přidal. Dcery mám v šesté třídě, kde paní učitelka učila a je mi to 
strašně nepříjemné, tady tyto věci řešit pořád dokola. Byl jsem naprosto spokojen s přístupem školy, 
jak to vyřešilo, jak to celé udělalo. Nemám absolutně nic proti tomu způsobu, který to udělali. Nelíbí 
se mi, když se děti vrací ze školy s brekem a dají doma takové výrazy od paní učitelky, které se do 
školy nehodí. To je asi všechno. Starosta – děkuji. Poprosím, o nějaké závěrečné povídání z tvé stra-
ny. Občan – minule na Zastupitelstvu jsem se ptal, proč nebylo vypsáno výběrové řízení? Ptal jsem 
se, zda je Zastupitelstvo, Rada města spokojena. Kdybyste tuto informaci řekli, že jste spokojeni, tak 
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já bych se dál neptal. Pan starosta řekl, že na to odpovědět neumí, že mi nemůže tuto odpověď dát, že 
se musí poradit s právníkem. Proč mi nebylo řečeno, že Rada města je spokojena s vedením. Kdyby 
tuto informaci řeklo, tak toto jednání nemuselo vůbec být. O tomto bodu. KOČÍ Irena – já o tom silně 
pochybuji, protože Vy jste si tam připravil ještě jinačí dotazy. Občan – ale ten dotaz zazněl. KOČÍ 
Irena – já bych chtěla vědět proč, tady není Vaše paní, proč jste tady Vy? Občan – protože jsem tady 
já jako Pavel Svoboda. KOČÍ Irena – ne, jako manžel paní učitelky Svobodové. Občan – jsem tady 
jako Pavel Svoboda. KOČÍ Irena – děkuji za informaci. Starosta – já si dovolím uzavřít tuto rozpra-
vu, protože se posouvám někam, kde bychom asi být neměli. Občan – ještě jedna taková věc. Protože 
očekávám do 30 dnů odpověď od Zastupitelstva na můj podnět, na moji otázku. Moje otázka zní: „Do-
stanu tu odpověď i od vedení školy?“ Starosta – je mi to asi už i nepříjemné odpovídat znovu. Ještě 
jednou a poněkolikáté, a pořád stejně. Než odpovím, pan Mgr. Lang. LANG Petr, Mgr. – tady byl 
dotaz, že my jako zastupitelé máme odpovědět, zda jsem spokojeni s vedením školy. My můžeme 
odpovědět jedině tím, že přijmeme usnesení, o kterém budeme hlasovat, ano jsme nebo nejsme, anebo 
se můžeme zdržet. Občan – zase zopakuji. Moje původní otázka zněla nějak jinak: „Proč Zastupitel-
stvo nevypsalo výběrové řízení na ředitele školy?“ Starosta – pane Svoboda, proč Vám odpovídám 
pořád stejně. Snažím se být v daném sporu maximálně objektivní. Tzn., nebudu vyjadřovat svůj osobní 
názor, snažím se být maximálně objektivní. Na jedné straně je město jako zřizovatel, který má nějaká 
práva a nějaké povinnosti, a podle těch nyní konáme. Na druhé straně jste Vy, jako nespokojený ob-
čan, který vyjadřuje nějaké podezření. Nyní jsou dvě varianty, buď máte pravdu, nebo pravdu nemáte. 
Pokud pravdu máte, tak zjišťujeme veškeré podrobnosti, proto abychom Vám mohli pravdivě odpově-
dět. Pokud pravdu nemáte, zjišťujeme veškeré podrobnosti, abychom Vám mohli zodpovědně odpo-
vědět. Toto Zastupitelstvo nebude hlasovat o tom, jestli jsme spokojeni, nebo nejsme spokojeni. To je 
nehlasovatelné. My vyjadřujeme usnesením nějaké rozhodnutí, ale ne osobní pocity. Každý zastupitel 
se rozhoduje na základě svého vlastního práva, vědomí a svědomí. Svůj názor vyjadřuje hlasováním. 
Členové Rady města vyjádřili odpověď na Vaši otázku svým hlasování. Toto usnesení Vám bude 
předloženo ve chvíli, kdy jej asistentka najde. Já Vám jinak ani odpovídat nehodlám. Nebudu přesou-
vat věc do osobní roviny, protože se pořád snažím být vůči Vám i vůči ostatním, vůči vedení školy být 
objektivní, maximálně slušný. Já Vás v této chvíli poprosím, pokud máte doplnění, tady k této diskuzi, 
tak abyste si to promyslel a konkretizoval své požadavky. Já Vám odpovím. Zastupitelstvo, já si mu-
sím tuto diskuzi poslechnout, přečíst ještě jednou. Co zde bylo řečeno a pokud zde byly řečeny podně-
ty do odpovědi, bude Vám, budou tam zaznamenány. Tuto odpověď zastupitelé i vedení školy dostane 
v kopii. Poprosím tedy, jestli máte ještě nějakou připomínku, pokud ne. Občan – děkuji panu staros-
tovi za odpověď. Počkám si na jeho odpověď. Starosta – děkuji za Vaše podněty. My v této chvíli, 
zastupitelé, nepřijímáme žádné usnesení k tomuto bodu. Bude Vám předložen návrh odpovědi tak, 
abyste s ním byli řádně seznámeni. Končím projednávání bodu číslo čtrnáct.   
 
 
 
15.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence. 
 
 
16.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
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K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
 
 
17.   Diskuze  
 
 
Starosta – má někdo něco k bodu diskuze? LANG Petr, Mgr. – k materiálu pana? Starosta – ohled-
ně tohoto materiálu, tuto informaci berete na vědomí. Poprosím opět o diskrétnost. Dostáváme 
do vztahu, kdy se vyjednává a tato informace je diskrétní. Stačí takováto odpověď. LANG Petr, Mgr. 
– já jen, jestli se na to nezapomnělo.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o dalším postupu města ve věci možného napa-
dení změny č. 8 Územního plánu sídelního útvaru Moravský Krumlov a zpracování analýzy ri-
zik plynoucích z možného soudního napadení změny č. 8 Územního plánu sídelního útvaru Mo-
ravský Krumlov. 
 
 
Starosta – nezapomnělo, ale děkuji za její připomenutí. Z řad občanů, má někdo ještě nějakou připo-
mínku? Občan – je sympatické, že jsme zbudovali zpevněnou komunikaci ze sídliště do Rakšic „bo-
rovičkami“ a já bych měl dotaz k přechodům komunikace. Myslím si, že když jde člověk z Rakšic 
kolem STK, přejde most a přechází komunikaci směrem do sídliště, tak tam není poměrně problém, 
protože je poměrně slušná viditelnost na obě dvě strany. Vidím velký problém v tom, když jde člověk 
ze sídliště směrem do Rakšic, kdy zleva je zřejmé, jestli se něco blíží nebo neblíží nějaké auto. Zprava 
absolutně nejde vidět, zadruhé nejde ani nic slyšet. Mám s tím problém já jako mladý člověk. Po ko-
munikacích chodím tak, abych sám sebe neohrozil. Nedej bože, kdyby tam šel někdo, nechci nikoho 
urazit, starší, méně pohyblivý, tak nejde vidět. Tím, že je to za rohem, vlastně je to před zatáčkou, tak 
tam nejde absolutně ani nic slyšet. Takže ani nevíte, jestli se to auto blíží. Starosta – děkuji a odpovím 
na to. Moje odpověď je to, co jsi nyní říkal na konci. Tam nejsou splněny rozhledové vzdálenosti pro 
udělání přechodu. Pokud bychom zde budovali oficiální přechod, bude vybudován v polovině vzdále-
nosti mezi tím, kde jsou tato osvětlení a tím mostkem. Tam bychom museli dělat přechod. Jinde nej-
sou splněny rozhledové vzdálenosti. Je to velmi nebezpečné, proto jsme se snažili to osvětlit. Proto 
tam často měří Městská policie. Pokud jdu z města, je potřeba být maximálně opatrný. Nemůžeme zde 
zřídit oficiální přechod, protože ho tam nikdo nikdy nepovolí. LANG Petr, Mgr. – nebylo by dobré 
tam dát aspoň zrcadlo? Jak bývá na křižovatkách, aby ten člověk viděl třeba za ten roh. Starosta – 
zrcadlo je dobý nápad. Občan – měl jsem na mysli zrcadlo, ale jsou i jiné např. zpomalovací prvky, 
které se dají umístit na komunikaci. JELÍNEK Milan, Ing. – na této komunikaci nemůžeme. Občan 
– neříkám, že to musí být semafor, jsou i další prvky, jak prostě. Starosta – to zrcadlo zkusíme něja-
kým způsobem vyřešit. Je to velmi problematické místo, kdy jsme měli vůbec problém, abychom to 
dostali do této fáze, ve které to je. Když tam nebylo vůbec nic, tak tam auta fičela. Zrcadlo si myslím, 
že je dobrý nápad. Další připomínky nevidím, končím tedy diskuzi. 
 
 
18.   Usnesení   
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19.    Závěr 
 
 
Pan starosta ukončil jednání v: 17:15 hodin 
 
 
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 
 
 
 
 
 
        ………………………………….. 
                          Ing. Andrea Stejskalová 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

       Mgr. Jan Košíček 
 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                       Ing. Vladimír Lang 
 
 
 
V Moravském Krumlově, dne 18. 6. 2018 
 
 
 
 
 
 
 …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  
  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


